
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 22. november 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål W
Hvordan agter ministeren at følge tilstrømningen af syriske flygtninge til Dan-
mark, og vil ministeren redegøre for, hvor længe regeringen påtænker, at sy-
reres asylansøgninger skal behandles efter den hasteprocedure, som omtales
i Jyllands-Posten den 11. november 2012 i artiklen ”Syrere hastekontrolleres”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Inger Støjberg (V).

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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